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Uprzejmie informuję, że na LIV sesji Rady Miejskiej 28 października 2021 r. w punkcie 

„Zapytania i interpelacje radnych oraz oświadczenia i wolne wnioski” radny Tomasz 

Żmuda zgłosił następujące wnioski dotyczące Areny „Jaskółka” Tarnów: 

1) Poinformował o trudnościach z dojazdem do obiektu od strony Rzeszowa i Krakowa, 

które wynikają z nieodpowiedniego oznakowania.  

2) Zapytał, czy podejmowane były próby pozyskania sponsora tytularnego Areny. 

3) Zaproponował, aby od strony ulicy Czerwony Klonów zamontowana została tablica 

świetlna, która będzie miała charakter promocyjny. 

4) Zwrócił uwagę na problem nieodpowiedniego oznakowania wyjść ewakuacyjnych 

przy parkingu (od strony Hotelu Cristal Park). Dodał, że w związku z tym problemem 

konieczne były interwencje Straży Miejskiej.  

5) Poinformował, że chodnik od strony kortów tenisowych jest bardzo zabrudzony 

przez ptasie odchody. Poprosił o interwencję odpowiednich służb. 
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